
 

 15/2/2024القاهرة فى 

 

 زكريا حمزة  /السيد 

 الإفصاح والحوكمة  نائب رئيس قطاع

 البورصة المصرية  

 

     ،،،،تحية طيبة وبعد 

 

بـتاريخ   م )ام تى اى(.م .ام ام جروب للصناعة والتجارة العالمية ش  شركة  فصاحبالإشارة إلى إ

موافقة  نود أن نحيط سيادتكم علماً بأن شركة فوادافون مصر قد حصلت على،    8/2/2024

٪ في كل من شركة تي.بي.إي مصر  20٪ إلى  ١0لرفع حصتها من   البنك المركزي المصري

السداد ) الإلكتروني )مصاري(  يىب لحلول وخدمات  والدفع  البرمجة  نظم    – ( وشركة تطوير 

التابعة  الشركات  إحدى  )بساطة(  المالية  للمدفوعات  القابضة  بساطة  لشركة  التابعة  الشركات 

 . ام تى اىلشركة 

٪  ٦٣٫٥و  يىبفي شركة   ٪80أنه فور إتمام هذه الصفقة سوف تمتلك شركة بساطة     مع العلم 

 في شركة مصاري )حصة مباشرة وغير مباشرة(. 

 

  وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،،

 

 

 علاقات المستثمرين الأستثمار و قطاع التنفيذى ل رئيسال

  اشرف الغنام 

 

 

 

 

 

 



 

 

Cairo 15/2/2024 

 

 

Mr / Zakaria Hamza 

Deputy Director Disclosure and Governance Division 

Egyptian Stock Exchange 

 

 

With reference to the disclosure of MM Group for Industry and International 

Trade S.A.E. (MTI) dated 8/2/2024, we would like to inform you that Vodafone 

Egypt has obtained the approval of the Central Bank of Egypt to raise its stake 

from 10% to 20% in both TPE Misr for Payment Solutions and Services (Bee) 

and Application and Payment Systems Development Company (Masary) - 

subsidiaries of Basata Holding for Financial Payments (Basata), a subsidiary 

of MTI. 

 

It is worth mentioning that upon completion of this deal, Basata will own 80% 

in Bee and 63.5% in Masary (direct and indirect share). 

 

 

 

Sincerely, 

 

 

 

Chief Investment and Investor Relations Officer 

 

Ashraf El Ghannam 

 

 


